
A testvéri szeretetről 

Sokan sokféleképpen gondolnak a testvéri szeretetre. Nekem sajnos nincsen 

testvérem, így erről az érzésről csak a látottak alapján tudok írni. 

Anyukámnak két öccse van, Dávid és Kristóf, apukámnak pedig egy nővére, Kriszta. 

Kristóf a legkisebb öcs, nagyon ragaszkodik anyukámhoz. Szinte mindenben kikéri a 

véleményét, és ha segítségre szorul, akkor ő az első, akit felhív. Anyukámon látom, hogy 

nagyon szereti, olyan mintha ő is a gyermeke volna. Soha nem szoktak veszekedni, sűrűn 

felhívják egymást. Volt olyan időszak is, amikor Kristóf nálunk lakott, mert éppen albérletet 

keresett. Nagyon jól érezte magát az otthonunkban, én pedig örültem, hogy itt van, mivel 

sokat játszott velem. Ha kellett jött értem az oviba, vagy vigyázott rám, ha a szüleimnek dolga 

akadt. Nagyon megszerettem őt. Mikor elköltözött tőlünk, anyukám picit sírt, ekkor éreztem 

igazán, hogy a testvéri szeretet milyen erős tud lenni.  
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 Kriszta, apukám nővére is sokat jár át hozzánk, mert a szomszédban lakik. Ő apukámtól kér 

mindig segítséget, ha elakad valamiben. Közöttük is szoros a kapcsolat.  

Sajnálom, hogy nincs testvérem, mert akkor személyesen is át tudnám élni ezeket a jó 

érzéseket.  
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